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 «Tildeling av 1500 MHz- og 26 GHz-båndene» 

 
Etter forberedende arbeid og vurderinger har Nkom bestemt at det er riktig å forberede 

tildeling av 1500 MHz- og 26 GHz-båndene nå.  
 
Det forberedende arbeidet har tydeligvis ikke gjort noe som helst for å 
kartlegge helseeffekter for levende vesen!  
 
Det er tydelig at dere ikke har interesse av å beskytte befolkningen og levende vesen for 
trådløs pulset mikrobølgestråling, selv om det er utallige advarsler til og med fra ICNIRP 
medlemmer. ICNIRP som DSA forholder seg til og som dere også uheldigvis forholder dere til. 
Se utdrag av artikkel jeg har lagt ved nederst i dette dokumentet. 

Det er tydelig at dere ikke følger med på forskning som advarer på det sterkeste. Hvorfor det 
blir ignorert er jo rett og slett uansvarlig.  

Det er tydelige at dere ikke bryr dere om de mange el-overfølsom som lever svært vanskelige 
liv der de må unngå mikrobølger så godt de kan (meg inkludert), også de som heller ikke tåler 
vanlig strøm. Flere lever og levde under så vanskelige forhold at livet ble så vanskelig at det 
ikke var ett liv verdt å leve lenger. 

For at dere skal forstå bedre ber jeg dere lese disse 4 artiklene: 
 
Til minne om: 

• Norske Svein Gulbrandsen som jobbet med IKT siden 80 tallet ble svært el-

overfølsom.  
https://vof.no/eloverfolsom-diskriminert-dagens-norge 

• Danske Samuel Hejslet, kjent saksofonist. Her er ett intervju der hans egne ord 

som viser hvor enormt vanskelig det var. 
https://vimeo.com/352553538?fbclid=IwAR00jrd9Zymw1QP9tGU9I2GGXWjSmyXH6LS
h4_WqnbaxfIoWiSvLsq6uDt0 

• Presten Carsten Häublein, som gjorde det han kunne for å hjelpe andre el-

overfølsomme før han smerter ble for uutholdelige.  
https://mieuxprevenir.blogspot.com/2014/02/in-loving-memory-of-carsten-
haublein.html?m=1* 
 
Her er hva en forsker forteller om brevvekslingen og alvoret: https://stiftung-
pandora.eu/wp-content/uploads/2016/03/pandora_ehs-
haeublein_160309_english.pdf?fbclid=IwAR3g5_hElzcTCxJpo-
Kr0VXSfhXd5iYQvR6yuEECw783L_QTFI6esP0fQ4c’ 

• Jenny Fry ble bare 15 år. Hun fikk ikke forståelse og tilrettelegging for smertene 

hun fikk på skolen av strålingen.  
https://www.independent.co.uk/news/uk/home-news/school-girl-found-hanged-
after-suffering-from-allergy-to-wifi-a6755401.html 

 

https://vof.no/eloverfolsom-diskriminert-dagens-norge
https://vimeo.com/352553538?fbclid=IwAR00jrd9Zymw1QP9tGU9I2GGXWjSmyXH6LSh4_WqnbaxfIoWiSvLsq6uDt0
https://vimeo.com/352553538?fbclid=IwAR00jrd9Zymw1QP9tGU9I2GGXWjSmyXH6LSh4_WqnbaxfIoWiSvLsq6uDt0
https://mieuxprevenir.blogspot.com/2014/02/in-loving-memory-of-carsten-haublein.html?m=1
https://mieuxprevenir.blogspot.com/2014/02/in-loving-memory-of-carsten-haublein.html?m=1
https://stiftung-pandora.eu/wp-content/uploads/2016/03/pandora_ehs-haeublein_160309_english.pdf?fbclid=IwAR3g5_hElzcTCxJpo-Kr0VXSfhXd5iYQvR6yuEECw783L_QTFI6esP0fQ4c
https://stiftung-pandora.eu/wp-content/uploads/2016/03/pandora_ehs-haeublein_160309_english.pdf?fbclid=IwAR3g5_hElzcTCxJpo-Kr0VXSfhXd5iYQvR6yuEECw783L_QTFI6esP0fQ4c
https://stiftung-pandora.eu/wp-content/uploads/2016/03/pandora_ehs-haeublein_160309_english.pdf?fbclid=IwAR3g5_hElzcTCxJpo-Kr0VXSfhXd5iYQvR6yuEECw783L_QTFI6esP0fQ4c
https://stiftung-pandora.eu/wp-content/uploads/2016/03/pandora_ehs-haeublein_160309_english.pdf?fbclid=IwAR3g5_hElzcTCxJpo-Kr0VXSfhXd5iYQvR6yuEECw783L_QTFI6esP0fQ4c
https://www.independent.co.uk/news/uk/home-news/school-girl-found-hanged-after-suffering-from-allergy-to-wifi-a6755401.html
https://www.independent.co.uk/news/uk/home-news/school-girl-found-hanged-after-suffering-from-allergy-to-wifi-a6755401.html
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Grunnloven § 112  
 
«Enhver har rett til et miljø som sikrer helsen, og til en natur der produksjonsevne og 
mangfold bevares. Naturens ressurser skal disponeres ut fra en langsiktig og allsidig 
betraktning som ivaretar denne rett også for etterslekten. 

Borgerne har rett til kunnskap om naturmiljøets tilstand og om virkningene av planlagte og 
iverksatte inngrep i naturen, slik at de kan ivareta den rett de har etter foregående ledd.  

Statens myndigheter skal iverksette tiltak som gjennomfører disse grunnsetninger.» 
 

 

Vi som blir rammet av uhelse fra strålingen, som uten tvil skader oss, 
har tydeligvis ingen rettigheter i dette landet. Og Grunnloven § 112 
gir oss ikke beskyttelse mot et miljø som sikrer helsen. 

 
Miljøet vårt er nå full av pulsede mikrobølger. En kan nesten ikke finne steder der det er slik 
det var for lenge siden før de utallige mobilmastene kom opp og sender ut unaturlige 
menneskeskapte mikrobølger. 

Tror dere cellene lett kan håndtere kronisk unaturlig stråling?  

Tror dere ikke Moder Jord gav oss luft som var gunstig for levende for at vi skulle trives på 
jorden? Men økonomiske interesser og grådighet tenker tydeligvis ikke i de baner … 

Økende antall levende vesen lider enormt. For mange er strålingen som tortur, som Samuel 
Hejslet, Carsten Häublein, Svein Gulbrandsen og Jenny Fry er eksempler på. Jeg har ikke ord 
for hvor grusomt de må ha hatt det. Og grunnen til at jeg kan si det er fordi jeg selv merker 
mikrobølgepulsene som smerter som eskalerer der mikrobølger finnes i luften. Det er sterke 
smerter som dere også kan lese Samuel Hejslet og Carsten Häublein og Svein Gulbrandsen 
beskrive. Jeg forstår ikke hvorfor dere ikke tar hensyn. Er dere hensynsløse?  De er ikke de 
eneste, for i Norge i dag er det mange som lider enormt. Det er de som har måtte flytte flere 
ganger, de som må bosettes seg øde utenfor samfunnet, de som ikke kan forlate det 
skjermede huset, ikke være i hagen engang. Og det er de som må forlate sykehuset med risiko 
for livet fordi de ikke kan være der. Det finnes el-overfølsomme som har besvimt gjentatte 
ganger på sykehuset.  
 
Det er akutt behov for soner uten mikrobølger, sykehus med rom uten mikrobølger, 
legekontor med mer..  og ikke minst turområder. 
 
PhD. Olle Johansson skriver: 

«Det er tydelig at ulike biologiske endringer, inkludert immunsystemmodulering, er til stede 
hos elektrohypersensitive personer.  

Det må bli slutt på den gjennomgripende nonsjalansen, likegyldigheten og mangelen på 
inderlig respekt for situasjonen til disse personene.  

Det er tydelig at noe alvorlig har skjedd og skjer.  

Alle aspekter ved elektrohypersensitive menneskers liv, inkludert evnen til å arbeide produktivt 
i samfunnet, ha sunne relasjoner og finne trygge, permanente boliger, står på spill.  

http://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2014-05-14-628
http://lovdata.no/dokument/LTI/forskrift/2014-05-14-628
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Det grunnleggende i livet blir stadig mer utilgjengelig for en økende prosentandel av verdens 
befolkning.  

Jeg anbefaler alle regjeringer på det sterkeste å ta spørsmålet om elektromagnetiske 
helsefarer på alvor og å iverksette tiltak mens det fortsatt er tid.  

Det er for stor risiko for at de stadig økende RF-baserte kommunikasjonsteknologiene 
representerer en reell fare for mennesker, spesielt på grunn av deres eksponentielle, pågående 
og ukontrollerte vekst. 
 
Regjeringer bør handle besluttsomt for å beskytte folkehelsen ved å endre 
eksponeringsstandardene til å være biologisk baserte, formidle resultatene av den uavhengige 
vitenskapen om dette emnet og aggressivt undersøke sammenhenger med en rekke assosierte 
medisinske tilstander.» 

Jeg ber der ta ansvar og lurer på om dere har glemt at dere som myndigheter allerede påfører 
enormt mye skade som leger ikke vet om, på levende vesen. Og ved å fortsette med å tilføre 
nye frekvenser å naturen, miljøet, hus og offentlige områder med 1500 MHz- og 26 GHz-
båndene, vil det kunne gi uante svært negative effekter som det er advart sterkt mot. Det har 
blitt eksperimentert på mennesker før og det er ikke lov. Jeg forstår ikke at dere kan være så 
uansvarlige og dumme og likegyldige til de mange som roper varsku om strålingen som 
allerede er her!  
 
Livet har blitt så begrenset at om dere hadde forstått det ville dere gjort hva dere kan for at 
ikke deres barn og barnebarn, venner, og kjære, eldre og sårbare skal bli rammet av noe så 
vanskelig som det å være el-overfølsom er.  

Hadde det ikke vært for tvillingsøster og kattene hadde jeg ikke hatt noe sosialt liv i det hele 
tatt. Men jeg kjemper for mine medmennesker. Og har lest mye om hva strålingen gjør av 
uhelse. Tenk litt over hva familien til Jenny Fry opplevde. Sitt kjære barn forteller om smerter 
fra trådløst på skolen som det ikke blir tatt hensyn til. Og så oppleve at barnet  velger bort 
livet. Hva hadde dere følt om deres barn fortalte om uutholdelige smerter ved å gå på skolen. 
I dag finnes det foreldre som har tatt barn ut av skolen fordi barna opplever hodepine og 
øresus på skolen, men ikke hjemme. https://www.varden.no/nyheter/i/9zxeeW/julie-og-
sondre-mener-barna-blir-syke-av-straaling-naa-har-de-hjemmeskole 
 
At dere ikke tar hensyn til IARC klassifiseringen som er mulig kreftfremkallende (gruppe 2b) 
basert på er helt uforståelig? Dere vet godt at ny klassifisering kommer i 2025 som inkluderer 
5G. Og det er satt som høysete prioritet for å øke klassifiseringen ifølge Oleg A. Grigoriev som 

er en av forskerne som jobber i IARC med nye data…  
 
Jeg kunne ha skrevet så mye mer og jeg har sendt jevnlig mailer til  DSA, FHI, HOD og 
Helsedirektoratet i håp om at de lytter til oss som lider enormt under at det er stråling 
omtrent overalt. Men ingenting blir gjort og vi blir ikke tatt på alvor,  og dere i Nkom er med 
på å gjøre livet svært vanskelig for ett økende antall mennesker (og kjæledyr). 
 
Her er det foreldre som advarer mot trådløst etter at både hunden og sønnen fikk hjernekreft. 
Ingen kan si at hunden var redd stråling!  
https://justisforall.org/2018/12/14/did-wireless-radiation-kill-our-son-and-our-dog/ 

https://justisforall.org/2018/12/14/did-wireless-radiation-kill-our-son-and-our-dog/
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Vet dere at ofte er det mye høyere stråling utendørs enn innendørs nå i disse dager. Jeg som 

har en electrosmogmeter TES 92, måler ofte verdier fra 5.000 til 100.000 mikrowatt/m2 
utendørs. Noe som gir meg øyeblikkelige smerter i nervesystemet nedover ryggen, press i 
høyre øret og påfølgende natt må jeg ta smertestillende fordi det verker så sterkt i kroppen. 
Og mange ganger hjelper ikke smertestillende heller. Det er kun å oppholde meg der det ca 
0,4 til 1 mikrowatt/m2 som hjelper.  
 
Jeg opplever ofte økende smerter ved å måtte vente på legekontoret og andre steder i 
«strålehavet»! Jeg har svært få steder å oppholde meg utenfor huset og området rundt huset 
uten å bli eksponert for mikrobølger. Jeg må velge å handle i butikken der det ikke er 
mobilmast i nærheten.  

Det er slik hver eneste gang og det nå i over 4 år! Det oppleves som TORTUR! Og jeg er så lei 

meg for at verden har blitt slik. Den naturlige livgivende luften er borte nesten overalt.. Jeg 
forstår ikke at dere kan tro at Moder Jord ikke har gitt best mulig naturlig luft for levende 
vesen. Men at dere tror at der kan bare tilføre luften omtrent ubegrenset med pulsede 
mikrobølger, som går INN i KROPPEN. Tror dere virkelig at cellene i kroppen forstår at de 
pulsen kommer utenfra? Forstår dere virkelig ikke at når det kommer pulssignaler som går i 
en annen «rytme» enn de naturlige så kan det skape «bøll» i kroppen? Det er som dere i 
Nkom og mange andre har glemt at vår vakre jordklode har en «intelligens» som vi ikke er i 
nærheten av å forstå. Men dere velger å ignorere det.. Gudene vet hvilke forferdelige 
konsekvenser det vil gi når dere ignorant velger å tilføre luften med enda flere 
menneskeskapte frekvenser som uavhengige forskere har advart på det sterkeste imot..  
 
Les hva professor Tom Butler forteller om farene for BARN! Det er svært alvorlig! Og dere bør 

ikke ignorere dette: 
https://mdsafetech.org/wp-content/uploads/2020/05/5g-professor-tom-butler-on-the-clear-
evidence-of-the-risks-to-children-from-non-ionizing-radio-frequency-radiation-the-case-of-
digital-technologies-in-the-home-classroom-and-society-.pdf 

Det er som dere stoler blindt på de som stoler blind på de som stoler blindt på noen som ikke 
bryr seg! Er det han dere stoler på? Lederen av ICNIRP. Rodney Croft? Da ber jeg dere google 
litt om hva han har uttalt om 5G.. Det er rett og slett sjokkerende hvordan han bagatelliserer 
strålingen: https://www.sbs.com.au/news/the-feed/article/mullumbimby-the-
counterculture-town-fighting-5g/k1ac0d65e?cid=news%253Asocialshare%253Atwitter 

In 2011 the International Agency for Research on Cancer (IARC), part of the 
WHO, labelled radiofrequency electromagnetic fields as  
possibly carcinogenic to humans. 
 
“What they’ve actually said is that we don't have any evidence that mobile 
phones cause cancer, but it's possible that it does. That's as far as it goes 
and that level of certainty equates with other things like coffee, pickled 
vegetables.”, Rodney said. 
 
 
 

https://mdsafetech.org/wp-content/uploads/2020/05/5g-professor-tom-butler-on-the-clear-evidence-of-the-risks-to-children-from-non-ionizing-radio-frequency-radiation-the-case-of-digital-technologies-in-the-home-classroom-and-society-.pdf
https://mdsafetech.org/wp-content/uploads/2020/05/5g-professor-tom-butler-on-the-clear-evidence-of-the-risks-to-children-from-non-ionizing-radio-frequency-radiation-the-case-of-digital-technologies-in-the-home-classroom-and-society-.pdf
https://mdsafetech.org/wp-content/uploads/2020/05/5g-professor-tom-butler-on-the-clear-evidence-of-the-risks-to-children-from-non-ionizing-radio-frequency-radiation-the-case-of-digital-technologies-in-the-home-classroom-and-society-.pdf
https://www.iarc.fr/wp-content/uploads/2018/07/pr208_E.pdf
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Her er utdrag fra den danske artikkelen jeg ber dere alle lese og forstå! 
 

Overblik: Systemets egne forskere fraråder nu 
5G-båndet 26 GHz 
Date: 21. september 2020Author: Tabt Tråd0 Kommentarer 

. 

Centrale forskere fraråder, at den særligt ambitiøse 26 GHz-frekvens til 5G bliver 
brugt. Der er stort ikke forsket i mulige biologiske effekter. 

BAGGRUND / ANALYSE: Hos Sundhedsrådet i Holland har landets nationale 
forskerkomité for elektromagnetiske felter, EMV, netop frarådet brugen af 5G-
visionens teknologisk mest ambitiøse frekvensområde – 26 Gigahertz. 

Sundhedsrådet i Holland offentliggjorde sin 5G-sundhedsrapport 2. september 2020. 

Når rapporten fraråder 26 GHz, begrundes det med, at der ikke er forsket tilstrækkeligt 
i sundhedsmæssige virkninger. 

Hvad konkluderer rapporten? 
Forskerkomitéen kan ikke vurdere, om 5G kan udgøre en sundhedsmæssig risiko. 

Det begrunder komitéen med, at der ikke er tal og beregninger, som forklarer, hvor 
meget stråling, som 5G udleder i miljøet. 

Sundhedsrådets strålingskomité anbefaler derfor, at 5G udrulles med en vis 
forsigtighed, at der forskes i langtidsvirkninger – og at det helt uudforskede 26 GHz-
bånd ikke tages i anvendelse, før videnskaben er klogere. 

Hvem har lavet rapporten? 
Det er et af Europas mest centrale og citerede forskerkomitéer på området. 

Tre forskerpersoner bag rapporten har tilknytning til den internationale ICNIRP-
komité, som har lavet retningslinjerne, der danner grænseværdier i Danmark og 
Holland og mange andre lande. Deriblandt tidligere ICNIRP-formand og nuværende 
næstformand, Eric van Rongen. 

Rådets formand, Hans Kromhout, er nederlandsk chef for tidens største datastudie om 
mobiltelefoni, COSMOS. Samme forskningsprojekt forestår Kræftens Bekæmpelse med 
bl.a. Christoffer Johansen i Danmark. 

Hvad siger videnskaben om 26 GHz? 
Den voldsomme debat har strengt taget været fyldt med to modpolers tro – og ikke 
viden. 

https://tabttraadhome.wordpress.com/2020/09/21/overblik-systemets-egne-forskere-frarader-nu-5g-bandet-26-ghz/
https://tabttraadhome.wordpress.com/author/hanposten/
https://tabttraadhome.wordpress.com/2020/09/21/overblik-systemets-egne-forskere-frarader-nu-5g-bandet-26-ghz/#respond
https://www.healthcouncil.nl/about-us/the-council/permanent-committees/committee-on-electromagnetic-fields-emv
https://www.healthcouncil.nl/documents/advisory-reports/2020/09/02/5g-and-health
https://www.healthcouncil.nl/documents/advisory-reports/2020/09/02/5g-and-health
http://www.thecosmosproject.org/about-the-study/team/
https://www.cancer.dk/cosmos/
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Der er studier, som viser potentielt skadelige effekter. Men den sparsomme 
forskningsmængde kan ikke bruges til nogen gyldig 5G-vurdering, konkluderer flere 
forskningsrapporter. 

Det er konklusionen i flere videnskabelige rapporter om såkaldte millimeterbølger i 
høje frekvenslag som 26 GHz-båndet. 

Målrettede studier er sat i gang – blandt andet for flere millioner i Tyskland – men 
resultater vil være år undervejs. 

Men har det verdensførende forskerråd ikke 
godkendt 5G? 
Den internationale komité for ikke-ioniserende stråling, ICNIRP, har i 2020 opdateret 
sine retningslinjer, som skal yde beskyttelse mod sikre fund af kendte skadeeffekter, 
og disse retningslinjer danner grænseværdier i mange lande – som i Danmark. 

Men ICNIRP’s opgave er ikke at påpege, om der er tilstrækkelig forskning. ICNIRP 
henholder sig alene til den forskning, som findes og hvad eksisterende forskning finder 
helt sikre tegn på. Det er nedfældet i EU’s henstilling fra 1999, der beskriver ICNIRP’s 
rolle. 

Det er grunden til, at nederlandske ICNIRP-forskere nu reelt vil begrænse ICNIRP’s 
retningslinjers råderum med den nederlandske 5G-sundhedsrapport. 

Hvorfor er beslutningen opsigtsvækkende? 
Det er den etablerede top af regeringsrådgivende sundhedsforskning i Europa, som nu 
fraråder 26 GHz-båndet. 

At forskerrådet i Holland faktisk sætter hælen i over for teleindustriens og statens 
ambitioner for udrulning af teknologi af sundhedsfaglige grunde, er nærmest helt uden 
fortilfælde. 

Det nederlandske råd, som er bemandet med flere forskere med ICNIRP-tilknytning, 
anbefaler faktisk, at man begrænser noget af det råderum, som ICNIRP’s retningslinjer 
giver, og rådet anbefaler, at 5G i kendte frekvensområder fra 3,8 GHz og nedad også 
udrulles med forsigtighed inden for råderummet. 

Hvorfor er 26 GHz er særligt frekvensbånd? 
Det er et betydeligt højere frekvensområde, end de frekvensområder, som anvendes 
til mobiltelefoni og trådløst wifi-internet i dag. 

Et højtliggende frekvensbånd er udset til at skabe uhørte superhastigheder i større 
byer, hvor antennerne skal sidde med korte afstande til hinanden. 

26 GHz-basestationer skal installeres både indenfor og udenfor. Høje frekvensområder 
som 26 GHz trænger ikke igennem vægge og ikke igennem tætte trækroner, og 
signalet kræver frit sigte som forbindelsen mellem tv og fjernbetjening. 

 

https://betweenrockandhardplace.wordpress.com/2020/09/08/leszczynski-there-is-something-utterly-wrong-with-the-icnirp-membership/
https://tabttraad.home.blog/2019/11/28/tyskland-millioner-fra-forbundsstaten-til-5g-forskning-af-huden/
https://www.icnirp.org/en/activities/news/news-article/rf-guidelines-2020-published.html
https://www.icnirp.org/en/activities/news/news-article/rf-guidelines-2020-published.html
https://www.investigate-europe.eu/en/2020/%E2%86%92-eric-van-rongen-of-the-international-commission-on-non-ionising-radiation-protection-we-need-more-studies-on-5g-but-it-is-not-icnirps-task-to-decide-that/
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Er Hollands sundhedsråd relevant i Danmark? 
Andet er svært at se, for dels har Danmark ikke sit eget forskerråd på området – 
Danmark henholder sig til de udenlandske, som findes. 

Dels sidder der forskere i det nederlandske råd, som også sidder i den internationale 
komité, ICNIRP, der står bag Danmarks grænseværdier for mobilstråling. 

Og netop disse to forskere (Anke Huss, Eric van Rongen) sidder også i den svenske 
stats forskerråd på området (SSM), der er det strålingsråd i udlandet, som 
Sundhedsstyrelsen i Danmark er tættest på og hvor danske Aslak Harbo Poulsen også 
sidder. 
 
Link her: https://tabttraadhome.wordpress.com/2020/09/21/overblik-systemets-
egne-forskere-frarader-nu-5g-bandet-26-
ghz/?fbclid=IwAR2JdcmXhJEkmc1EJe0pPod6ZRl6vGNPI1b04T7MharGD0mdbs51pzR7o
GY 
 
Til slutt vil jeg legge ved dette så dere kanskje forstå hva langtidseffektene kommer til 
å innebære: 
 
fra http://alla-astakhova.ru/closer-to-the-body/ 

 

— It is known that from September 1, 2018 in France, cell phones are prohibited in the junior 
classes of schools. There you cannot use WiFi in classes for junior and middle school students. 

— Absolutely right decision. In children under 10 years of age, the hydration of brain tissues is 
higher than in adults. Hence, at the same power of electromagnetic irradiation, they have 
more energy absorption. The head of the child is smaller, therefore the contour of the electric 
field of the phone captures almost all tissues. As a result, children receive a greater dose than 
adults. In 2008, we in the Russian National Committee on Non-Ionizing Radiation Protection 
made a forecast for children using mobile phones. Among the possible immediate 
consequences — violation of cognitive functions and diseases of the central nervous system 
(memory impairment, decreased attention, decreased mental and cognitive abilities, 
irritability, sleep disorders, propensity to stress reactions, increased epileptic readiness). 
Long-term effects include brain, auditory and vestibular nerves (aged 25-30 years), depressive 
syndrome, early manifestation of Alzheimer’s disease and acquired dementia, and other 
manifestations of degeneration of the nervous structures of the brain (aged 50-60 years). By 
the way, I want to say a kind word about Gennady Onishchenko — back in 2003 on his SanPIN 
initiative «Hygienic requirements for the deployment and operation of land mobile radio 
communications» recommended limiting the use of mobile phones for children under 18 
years . But almost no one knows about this. 

 
Hilsen  
Tove Kristine Jensen 
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